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Z A P I S N I K 
 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 21. 
decembra 2015, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – 
mesto, Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Nina Pečnik, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Aleksander Pergar, Simona 
Klukej, Simon Omahne, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, Mitja 
Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, 
Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; SD – Željko Železnik; SMC – Gašper 
Koprivšek, Natalija Stošicki; DeSUS -  Anica Ule Maček. 
 
Opravičeno odsotni: ZGN – Ivo Klančišar, Štefka Suša, NSi – Primož Štendler. 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo, Maja Sluga, občinska uprava; Petra Mars, 
občinska uprava; Sandi Grčar, direktor Javnega podjetja Komunala Zagorje d.o.o.. 
 
Župan je pozdravil vse prisotne in napovedal minuto Za kulturo, v kateri je svetnica Ana 
Režun (ZGN) prebrala pesem pesnice Francke Šmit iz Čemšenika, Slavko Jelševar (SLS) 
pa je spomnil na bližnji praznik dan samostojnosti in izrekel obžalovanje, da ob državnih 
praznikih ne izobešamo zastav, v znamenje krepitve narodne zavesti pa je svetnikom in 
svetnicam poklonil priponke s slovensko zastavo. Spomnil je na pomen slovenske kulture in 
narodne zavesti. Župan ter predlagal v nadaljevanju naslednji dnevni red: 
 

1. Sprejem zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta z dne 16. 11. 2015, zapisnika 9. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 12. 11. 2015  
 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
 

4. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 – 2. obravnava  

 
5. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza – 2. 

obravnava 

 
6. Predlog sklepa o prenosu nepremičnega premoženja v upravljanje Javnemu zavodu 

Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi  

 



 
7. Predlog soglasja k oblikovanju cene izvajanja storitve obvezne občinske gospodarske  

javne službe varstva okolja v občini Zagorje ob Savi   
 

8. Predlog letnega programa športa Občine Zagorje ob Savi za leto 2016  

 
9. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Predlogi kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani 

- Imenovanje v.d. direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje 

- Imenovanje dveh predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet javnega zavoda 

Regionalna razvojna agencija Zasavje 

  
Člani občinskega sveta so predlagani dnevni red 9. redne seje občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli. 
 

k 1. točki 
Sprejem zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta z dne 16. 11. 2015, zapisnika 9. 

dopisne seje Občinskega sveta z dne 12. 11. 2015 
 
Župan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal zapisnika 
8. redne seje občinskega sveta, z dne 16. 11. 2015 ter  9. dopisne seje Občinskega sveta z 
dne 12. 11. 2015. 
 
Člani občinskega sveta so z 22 glasovi ZA sprejeli zapisnika obeh sej Občinskega sveta. 
 

k 2. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Župan Matjaž Švagan je uvodoma obrazložil, da je občinska uprava prejela vprašanja člana 
občinskega sveta iz svetniške skupine NSi, Primoža Štendlerja. Na prva tri vprašanja je že 
prejel odgovor, na današnji seji bi moral še prejeti ustni odgovor na dve vprašanji, ker ni 
prisoten na seji občinskega sveta, bo odgovor posredovan pisno.  
 
Željko Železnik, član občinskega sveta z liste SD je v nadaljevanju obrazložil svojo 
pobudo, katero je vložil skupaj s članom občinskega sveta ZGN, Marjanom Kovačem. 
Pobudo sta prejela s strani Rudarsko-muzejsko-etnološkega društva SREČNO Zagorje. 
Pobuda se nanaša na ohranjanje rudarske dediščine in predvideva postavitve informativnih 
tabel ob bivših rudarskih objektih, ureditev in označbo šolske poti ter dopolnitev mobilne 
aplikacije zagorska dolina z omenjeno vsebino. Priložnost širjenja bo prinesla krepitev 
zavedanja o rudarski tradiciji. 
 
Župan je predlagal, da se pobuda posreduje Delavskemu Domu Zagorje, pod okrilje 
katerega spada tudi Rudarski muzej Kisovec, da proučijo pobudo in jo predstavijo na eni 
izmed prihodnjih sej. 
 
Ana Režun, članica občinskega sveta ZNG je imela pobudo, da se Krajevne skupnosti 
Občine Zagorje predstavijo na prihodnjih sejah. V nadaljevanju je izpostavila provokacijo 
svetnika Bojana Simončiča, člana občinskega sveta z liste SDS  okrog referenduma in 
dejala, da za takšno provokacijo ni opravičila. Prosila je, da se svetniki v prihodnje ne bi tako 
obnašali. 
 
Bojan Simončič, član občinskega sveta z liste SDS se je zahvalil vsem, ki so se udeležili 
referenduma in glasovali po svoji vesti. Pozval je k čim večji udeležbi tudi na vseh prihodnjih 



glasovanjih na volitvah ali referendumih. Obrazložil je, da je poslal provokativno sliko na 
referendum. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 

k 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Župan Matjaž Švagan je dejal, da je Občina Zagorje ob Savi uspešno izvedla projekta 

»Revitalizacija mestnega jedra« in »Obnova muzeja v Kisovcu«. Projekt »Kanalizacije in 

centralne čistilne naprave v  Občini Zagorje« je prav tako uspešno pridobil uporabno 

dovoljenje, zdaj pa je občina v fazi  ter pridobivanja dodatnih sredstev na račun gradnje 

kanalizacije. 

Župan je v nadaljevanju predlagal, da Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme sklep, 

da podpira, občine, ki zahtevajo, da Vlada Republike Slovenije dvigne povprečnino s 522 

EUR na 535 EUR in da se spremeni 54., 55. in 56. člen Zakona o izvrševanju proračuna. S 

tem bi bilo občinam omogočeno normalno preživetje. 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta z liste SMC je obrazložil, zakaj ne bo podprl 
pobude za dvig povprečnine. Gre za majhno razliko, ki naj ne bi odločala, ali bo lahko 
»povprečna slovenska občina normalno funkcionirala«. Temeljni problem vidi v zakonu o 
financiranju občin. Državni proračuna kot takšen podpira, razume pa tudi stisko občin.  
 
Člani občinskega sveta so z 20 glasovi ZA (Gašper Koprivšek in Natalija Stošicki SMC nista 
glasovala) sprejeli naslednji 
Sklep: 
Vlada Republike Slovenije naj dvigne povprečnino s 522 EUR na 535 EUR, in da se 
spremeni 54., 55. in 56. člen Zakona o izvrševanju proračuna. 
 
Željko Železnik, član občinskega sveta z liste SD je obrazložil, da podpira predlog 
zviševanja povprečnin, saj je prav, da se občine s predlogom ne strinjajo. Rešitev je 
potrebno iskati na drugih področjih, predvsem pa naj tudi država spoštuje svoje zakone.   

 
Župan je v nadaljevanju dejal, da je Občina Zagorje prijavila na poziv Ministrstva za 
gospodarstvo več projektov in sicer: Center za kakovost življenja (večnamenska dvorana in 
bazenski kompleks), Smart city Zagorje (trajnostna mobilnost) in Letalsko tehnološki park 
Ruardi.  
Občina Zagorje se poleg 13 ostalih občin zanima za EXPO 2015 - Hišo iz Milana. Občina 
Zagorje želi, da se »hiša« preseli v Zagorski Evropark, Občino Zagorje podpirata tudi Občina 
Trbovlje in Hrastnik. Občina tudi predlaga, da bi bil sedež družbe za gozdove v Zagorju.  
Okrog ustanavljanja Regionalne razvojne Agencija je župan pojasnil, da je bil dogovor, da bo 
sedež v občini Zagorje, žal pa se je zapletlo pri predlaganju kandidatke za v.d. direktorice 
RRA, saj je kandidatka odstopila od kandidature, postopek pa je zastal.  
 
Župan je v nadaljevanju predlagal sprejem sklepa o odpustu dolga. 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP:   
1. S tem sklepom se določi višina, do katere lahko javni zavodi Osnovna šola Ivana 

Skvarče, Osnovna šola Toneta Okrogarja in Vrtec Zagorje ob Savi, katerih 
ustanoviteljica je Občina Zagorje ob Savi, odpustijo dolgove v skladu z določili in 
pogoji Zakona o pogojih za izvedbo ukrepa odpusta dolgov. 

2. Javni zavod Osnovna šola Ivana Skvarče lahko odpusti dolgove v skupni vrednosti 
1.537,72 EUR, oziroma do celotne vrednosti dolga posameznega dolžnika. Osnovna 



šola Toneta Okrogarja lahko odpusti dolgove v skupni vrednosti 58,84 EUR, oziroma 
do celotne vrednosti dolga posameznega dolžnika. Vrtec Zagorje ob Savi lahko 
odpusti dolgove v skupni vrednosti 1.443,88 EUR, oziroma do celotne vrednosti dolga 
posameznega dolžnika. 

3. Sklep začne veljati z dnem sprejetja. 
 

Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS je dal pobudo, da župan predlaga 

kandidata za v.d. direktorja RRA, glede na časovno stisko in nujnost vzpostavitve RRA. 

Župan je podprl pobudo. 

K 4. točki 
Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 – 2. obravnava 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povedala, da je bil 1. predlog Proračuna 

predstavljen v mesecu novembru, nato pa dan v javno obravnavo, ki je trajala do 27. 

novembra 2015. vse pripombe in predlogi, ki so v tem času prispeli, so skupaj z odgovori 

zbrani in predstavljeni v gradivu, v okviru prilog. Vsi predlogi so bili proučeni in bili v skladu s 

proračunskimi možnostmi tudi uvrščeni v 2. predlog proračuna. V nadaljevanju je povzela 

bistvene razlike med 1. in 2. predlogom proračuna. V 2. predlogu proračuna se za 840 tisoč 

EUR zvišujejo prihodki na račun transfernih prihodkov. V proračunu za leto 2016 so med 

prihodke vključena tudi sofinanciranja s strani države oziroma Evropske unije na osnovi 

odločbe za dodatna sofinancerska sredstva pri sofinanciranju kanalizacijskega sistema in 

čistilne naprave. Druge vrste prihodkov se v 2. predlogu proračuna bistveno ne spreminjajo. 

Primerna poraba, dohodnina in finančna izravnava so odvisne od višine povprečnine, 2. 

predlog proračuna se v tem delu bistveno ne razlikuje od 1. predloga proračuna. Že pri 

pripravi 1. predloga proračuna so občinske službe delale izračune na predpostavki, da bo 

povprečnina znašala 522 EUR (ta vrednost je bila tudi sprejeta, vendar z nestrinjanjem 

občin). Višina povprečnine 522 EUR je veljavna povprečnina in je že bila objavljena v 

Zakonu o izvrševanju proračuna Republike Slovenije. Občina v 2. predlogu proračuna za leto 

2016 planira slabih 13 mio EUR prihodkov (32% manj, kot jih je bilo realiziranih v letu 2014, 

oziroma 31% manj realiziranih sredstev, kot v letu 2015). glede na predhodna leta se 

znižujejo predvsem transferni prihodki, v proračunu za leto 2016 jih je za cca 6 mio EUR 

manj kot v letu 2015. 

Struktura je podobna kot v preteklih letih, glavnino predstavljajo davčni prihodki, ki jih je kar 

77%, transferni prihodki predstavljajo 12 %, nedavčni prihodki 10 %, zanemarljivo malo pa je 

kapitalskih prihodkov, manj kot 1 %. 

V 2. predlogu proračuna se zvišujejo tudi odhodki, in sicer za približno 350 tisoč EUR (tekoči 

odhodki v višini 130 tisoč EUR ter investicijski del proračuna za slabih 230 tisoč EUR). 

Večina zvišanj je posledica prispelih pripomb, in sicer pri sredstvih za plače (sprostotev 

napredovanj) se je dodalo 81 tisoč EUR, glavnina na račun Vrtca Zagorje, 30 tisoč EUR za 

nakup reševalnega vozila v Zdravstvenem domu Zagorje, 20 tisoč EUR gre za sofinanciranje 

za zamenjavo oken na Osnovni šoli Ivana Skvarče, 20 tisoč EUR za sofinanciranje zimske 

službe, dodatno je bilo v proračun vključenih 40 tisoč EUR za krajevne skupnosti izključno za 

vzdrževanje infrastrukture in cest. Dodanih je bilo še 30 tisoč EUR za pripravo projektov, ki 

bodo predmet prijave na razpis nove finančne perspektive. Vir povišanj je višji ostanek 

sredstev na računu ob koncu leta, kot je bilo načrtovano. Občina planira cca 13 mio EUR 

odhodkov (v primerjavi z letom 2014 je to 37% manj in 43 % manj realiziranih odhodkov kot 

se ocenjuje za leto 2015). Razmerje med tekočim (10,14 mio EUR) in investicijskim delom 

proračuna (2,8 mio EUR) je 78%:22%. 

Občina deluje na 19 proračunskih področjih, 6 najmočnejših – področje izobraževanja, 

področje prometa, področje prostorskega planiranja in stanovanjsko komunalne dejavnosti, 



področje servisiranja javnega dolga, področje kulture in kot šesto je področje sociale (8% 

vseh odhodkov). Pri investicijskem delu odhodkov gre največji del za področje cest, 

izpostavila je projekt mostu pri IGM-u, prehod za pešce Mlinše ter celostna prometna 

strategija, področje ravnanja z odpadno vodo, področje vodovodnega omrežja, stanovanjsko 

področje, investicije na področju izobraževanja, daljinsko ogrevanje, investicije na področju 

kulture, kjer je izpostavila odkup prostorov za knjižnico v Zagorju, sledi področje ravnanja z 

odpadki ter investicijska vlaganja za pokopališče v Zagorju. Pomembno je, da so glavni vir 

financiranja v letu 2016 lastna proračunska sredstva. Ni predvidenih nobenih zadolževanj. 

Znotraj lastnih proračunskih sredstev je izpostavila glavni vir, in sicer najemnino, ki jo občina 

dobi od komunalne infrastrukture. Transfernih prihodkov je zelo malo, skupaj le okoli 200 

tisoč EUR, načrtujejo se le trije projekti, ki bodo financirani s transfernih prihodkov, to so 

most IGM, opremljanje Gasilske zveze ter ureditev celostne prometne strategije.  

Odhodkov je v letu 2016 planiranih za približno 18 tisoč EUR več kot prihodkov, ta 

primanjkljaj se bo pokril z ostankom sredstev na računu ob koncu leta 2015. 

Dodatnega zadolževanja občina ne predvideva, v prvem predlogu proračuna je bil cilj 

odplačati okoli 600 tisoč EUR kreditov, v 2. predlogu proračuna pa se predvideva, da bo 

občina odplačala 1,4 mio EUR kreditov. Občina bo po eni izmed kreditnih pogodb koristila 

možnost predčasnega vračila kredita v višini 900 tisoč EUR in si na ta način znižala 

zadolženost. Vir so sredstva določena z odločbo o sofinanciranju kanalizacijskega sistema in 

čistilne naprave. Občina bi s tem precej znižala svojo zadolženost, ob koncu leta bi bila 

zadolžena le še za 4 mio EUR. 

Občina planira, da bo plačala 70 tisoč EUR obresti. Trenutna zadolženost občine še 

omogoča nekaj kreditnega potenciala, pomembno je, da glede na prihajajoče razpise kreditni 

potencial ostane takšen kot je, saj večjih projektov občina z lastnimi sredstvi ne more v celoti 

financirati. V letu 2016 z Odlokom o proračunu ni predvideno niti zadolževanje občine niti 

kateregakoli javnega zavoda. Proračun je uravnotežen, kar pomeni, da je vsa poraba 

usklajena z viri, sredstva so razporejena tako, da je zagotovljeno plačevanje vseh zakonskih 

obveznosti. Predlaga, da občinski svet prejme 2. predlog proračuna za leto 2016 skupaj z 

načrtom ravnanja z nepremičnim premoženjem. 

 

Župan je dejal, da bo kredit odplačan s sredstvi, ki jih je občina dobila še z naslova izgradnje 

kanalizacije in čistilne naprave. Dodatnega zadolževanja, ki ga dovoljuje Vlada RS, ne 

podpira, saj meni, da je potrebno za večje investicije ohraniti kreditni potencial. V 

nadaljevanju je dejal, da je občina prejela predlog s strani Območne obrtno podjetniške 

zbornice Zagorje ob Savi. Njihov predlog je, da se v okviru delovanja občinskega sveta 

oblikuje spodbude za pospeševanje razvoja podjetništva in gospodarstva. Župan je 

predlagal, da se pri tej točki sprejme sklep, da se z vodstvom opravi razgovor, kakšne 

možnosti so. Kajti, če iz proračuna pomagaš posameznim podjetjem, gre za državno pomoč, 

je potrebno pridobiti soglasje s strani Vlade RS, saj državna pomoč ne sme biti neposredno 

vezana na posamezno podjetje. 

Amandma svetniške skupine SMC je, da se v proračunu namenijo sredstva v višini 130 tisoč 

EUR na račun komunalnih storitev. Pri oblikovanju cen komunalnih storitev je bila 

upoštevana evropska direktiva, navodila Vlade RS. Župan je  opomnil, da so bile cene 

komunalnih storitev v zadnjih letih precej nižje kot v sosednjih občinah. Dejal je, da vsi 

evropski projekti pomenijo dodatno finančno obremenitev. V naslednjih tednih bo znana cena 

za odvoz smeti s strani Ceroza. Dejal je, da se bo zavzemal za znižanje cen za odvoz smeti, 

trenutno znaša cena za 1 tono smeti 52 EUR, pričakovati pa je zvišanje te cene in občina 

namerava s subvencijami poseči na to področje.  

 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je vprašal, ali je glede predloga 

Obrtne zbornice kakšen formalno oblikovan sklep. 



 

Župan je dejal, da je dopis Obrtne zbornice le pobuda in ne amandma, zato o tem sklepu ni 

potrebno glasovati. 

 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je v nadaljevanju obrazložil 

amandma svetniške skupine. Povedal je, da je elaborat komunalnega podjetja o oblikovanju 

cen prispel po seji Odbora za finance in po sestanku predsednikov strank. Menijo, da bi bilo 

o zvišanju cen potrebna diskusija, saj se podražitev v celoti prenaša na končnega 

uporabnika. Predlagajo, da se sklepa o cenah čiščenja komunalne odpadne vode ter 

odvajanja komunalne in  padavinske vode 30 % preneseta na občinski proračun. V grobem 

preračunu stanejo neko povprečno družino komunalne storitve med 120 in 160 EUR več na 

leto. Omenil pa je tudi še višjo ceno za odvoz smeti, ki jo bo oblikoval s Ceroz, zato naj ne 

gre vse v breme občank in občanov.  

 

Natalija Stošicki, članica občinskega sveta iz stranke SMC je opomnila, da predlog ne 

posega v že oblikovano ceno, temveč gre zgolj za predlog, da se del te cene subvencionira 

iz občinskega proračuna. Občina lahko na podlagi prihodkov z naslova najemnine za 

komunalno infrastrukturo najde vir za zmanjšanje odhodkov in s tem poveča vir odhodkov za 

subvencije občanov. Omrežnina se bo zaračunavala tistiim, ki so na čistilno napravo 

priključeni, tisti, ki se bodo nanjo priključili kasneje, bodo imeli nižje stroške. Celotna letna 

amortizacija nabavne vrednosti investicije se preko omrežnine zaračunava že obstoječim 

uporabnikom. Želijo, da če se amandma ne podpre, da se gospodinjstva razbremeni vsaj pri 

ceni komunalnih odpadkov. 

 

Župan je dejal, da si želi, da so položnice za komunalne storitve čim nižje, vendar je obenem 

opomnil, da se bodo stroški posledično zaradi investicije precej zvišali, vendar gre za 

okoljevarstvene projekte, ki jih je bilo potrebno zgraditi. Dejal je, da se ne sme pričakovati, da 

bo povprečnina za leto 2018 višja kot je za prihajajoči dve leti in obenem opomnil, da se 

socialne obremenitve proračuna iz leta v leto povečujejo. Obljublja, da, ko bo znana cena za 

smeti, bo občina s subvencijami posegla v zneske položnic.  

 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je dejal, da če bo subvencija 

občine za smeti vsaj 120 tisoč EUR, potem amandma umika. 

 

Župan je dejal, da o točni številki ne more govoriti. Daje pa obljubo, da bo naredil vse, da se 

znesek na položnicah zmanjša, vendar za vse občane, ne le za tiste, ki so priključeni na 

čistilno napravo, to pa bo mogoče s subvencijo na področju odpadkov.  

 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je predlagal, da se o 

amandmaju glasuje. 

 

Anica Ule Maček, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je povedala, da je bila 

pripomba Odbora za medgeneracijsko sobivanje in občinske organizacije DeSUS že na 1. 

predlog proračuna in jo veseli, da je bila upoštevana. Želeli so, da se zagotovi sredstva za 

projektno dokumentacijo za medgeneracijsko središče, ugotavlja, da je minimalni znesek 

namenjen tudi reševanju problematike pokopališča Šentlambert, verjame, da bo, če bo do 

reševanja problema prišlo, občina namenila sredstva. 

 

Želi si, da bo Center za kakovost življenja projekt, ki bo na razpisu uspel, vendar če ne, si 

želi, da se bo začelo reševati prostorski problem medgeneracijskega središča, oziroma da 

sredstva, namenjena temu projektu, v proračunu tudi ostanejo.  



Obrazložila je še pobudo o sofinanciranju drugega delavca preko javnih del Mladinskemu 

centru Zagorje. Dejavnost Mladinskega centra se iz dneva v dan širi in bi potrebovali eno 

dodatno osebo. 

 

Alojz Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je za začetek pohvalil 

pripravljalce proračuna, da so upoštevali pobudo glede dodatnega sofinanciranja krajevnih 

skupnosti. Meni, da se premalo sredstev namenja ureditvi ceste čez Ruardi, promet pa se 

tam iz dneva v dan povečuje. Podpira pa tudi predlog stranke SMC. Zanima ga, s katere 

postavke se bodo črpala sredstva za sofinanciranje komunalnih storitev odvoza smeti. 

 

Župan je dejal, da se bo v proračunu poseglo v investicije, iz katerih proračunskih postavk se 

bodo sredstva črpala, pa bo vidno pri rebalansu proračuna. 

 

Natalija Stošicki, članica občinskega sveta iz stranke SMC je opomnila, da njihov predlog 

ne posega v obseg investicij. Njihov predlog je bil, da se zmanjšajo sredstva, ki so 

namenjena za novoletne prireditve, razne praznike, kulturne programe in hortikulturo. 

 

Župan je dejal, da pa ne razume njihovega predloga o zmanjšanju sredstev za ekološke 

projekte, sploh glede na to, v kakšnem okolju živimo.  

 

Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je dejal, da je njihov predlog za 

zmanjšanje porabe pisarniškega materiala. 

 

Roman Savšek, član občinskega sveta iz stranke SLS je predlagal, da se spremeni 

Pravilnik o financiranju krajevnih skupnosti. Meni, da bi bilo smiselno spremeniti Pravilnik, saj 

so sedaj do sredstev prišle tudi tiste krajevne skupnosti, ki teh sredstev praktično ne 

potrebujejo. 

 

Župan je predlagal, da se sprejmeta dva sklepa in sicer, da se do naslednje seje pripravi 

odgovor glede predloga sofinanciranja Obrtne zbornice. 

Soglasno so svetniki in svetnice  podprli predlog. 

 

Alojz Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je dejal, da bo predlog 

podprl, vendar le v primeru, da sredstva za subvencije ne bodo tista, ki so namenjena 

investicijam ali socialnim transferjem. 

 

Župan je dejal, da se bo pri subvencijah odvoza smeti posegalo tudi v investicije in opozoril 

na posledice predlaganega zmanjšanja sredstev za 130 tisoč EUR. 

 

Drugi sklep se nanaša na subvencije oblikovanja cen Ceroza pri odvozu smeti. (Alojz 

Slavko Jelševar, SLS ni glasoval.) Sklep, da bo župan pripravil podlago za ustrezno 

subvencijo je bil izglasovan z 21 glasovi ZA. 

 

4 člani občinskega sveta so glasovali ZA sprejem amandmaja stranke SMC (Alojz Slavko 

Jelševar, Natalija Stošicki, Gašper Koprivšek in Marija Oven), 18 članov občinskega sveta je 

glasovalo PROTI sprejemu amandmaja. 

 

Občinski svet je z 19 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI (Gašper Koprivšek, Natalija Stošicki – 

SMC, Alojz Slavko Jelševar - SLS) sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme proračun Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2016 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2016. 



2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2016. 

3. Odlok o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 prične veljati naslednji dan 
po objavi v Uradnem listu RS. 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2016 je sestavni del 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 in prične veljati z dnem uveljavitve 
Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2016. 

4. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 se objavi na spletnih straneh Občine 
Zagorje ob Savi. 

5. Ta sklep velja takoj. 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza – 2. 

obravnava 

Blanka Šmit, vodja oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo je predstavila štiri 

predloge spremembe odloka, ki so vključene v odlok v 2. obravnavi, in sicer, v imenu 

javnega zavoda se briše sedežna občina, tako da se naziv javnega zavoda glasi Zasavska 

ljudska univerza. Spremeni se tudi dolžina mandata direktorja s štiri na pet let, saj je 

potrebno upoštevati področno zakonodajo s področja vzgoje in izobraževanja.  Kot 

dopolnitev za drugo branje odloka pa so vneseni tudi postopki, ki jih mora univerza oziroma 

svet zavoda izpolniti v primeru predčasnega prenehanja mandata v svetu javnega zavoda, 

določi pa se tudi, v kakšnem obsegu in za kakšen namen lahko presežke iz tržne dejavnosti l 

Zasavska ljudska univerza uporabi. Odlok v 2. branju je že obravnaval Občinski svet občine 

Hrastnik, danes pa ga bo v isti vsebini obravnaval tudi Občinski svet Občine Trbovlje. V 

kolikor bo odlok na vseh občinskih svetih sprejet v predlagani vsebini, bo pričel veljati prvi 

dan od dneva, ko bo zadnja občina ustanoviteljica odlok objavila v Uradnem listu.  

Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je dejala, da je Odbor za šolstvo in 

kulturo obravnaval predlagane spremembe in predlaga občinskemu svetu, da Odlok v 2. 

obravnavi sprejme. Omenila je še, da člani odbora niso izrazili želje, da se v imenu javnega 

zavoda črta sedežna občina. 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Zasavska ljudska univerza  v drugi obravnavi. 

2. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza  se objavi v Uradnem 
listu Republike Slovenije. 
Ta odlok začne veljati osmi dan po zadnji objavi v uradnih glasilih občin ustanoviteljic. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 
K 6. točki 

Predlog sklepa o prenosu nepremičnega premoženja v upravljanje Javnemu zavodu 

Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi 

Ana Režun, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je kot podpredsednica Odbora za 
okolje in prostor dejala, da so člani odbora predlagani sklep obravnavali in da ni bilo nobenih 
zadržkov. Sprejeli so sklep, da se 2/3 Weinbergerjeve hiše prenese v upravljanje Kulturnemu 
centru Delavski dom Zagorje ob Savi. 

Razprave ni bilo. 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 



 
1. Javnemu zavodu Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi se v upravljanje 

prenese nepremičnina z ID znakom 1886-848/1-0, ki obsega parc. št. 848/1, 
pozidano zemljišče 197 m2, k. o. 1886 Zagorje-mesto v deležu do 2/3 glede na celoto. 
V naravi nepremičnina predstavlja protokolarni objekt »Weinbergerjeva hiša« v 
Zagorju ob Savi. 
Upravljavec glede sredstev, prejetih v upravljanje v skladu z veljavnimi predpisi 
vzpostavi ustrezne knjigovodske evidence. V ta namen upravljavec prejme vso 
dokumentacijo, ki jo potrebuje za knjiženje objekta v svojih poslovnih knjigah. 

2. Javni zavod Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi je kot upravljavec dolžan s 
predmetno nepremičnino ravnati kot dober gospodar in v skladu z njeno 
namembnostjo ter izvrševati upravljavske naloge v skladu z zakonom. 
Medsebojna razmerja v zvezi s prenosom nepremičnine iz I. točke tega sklepa v 
upravljanje, se med občino in javnim zavodom podrobno uredijo s posebno pogodbo. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 7. točki 
Predlog soglasja k oblikovanju cene izvajanja storitve obvezne občinske gospodarske  

javne službe varstva okolja v občini Zagorje ob Savi 
 
Sandi Grčar, direktor Komunalnega podjetja Zagorje je povedal, da se cene komunalnih 

storitev oblikujejo po Uredbi o metodologiji cen obveznih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja, ki velja od leta 2012. 6. člen uredbe pravi, da je treba cene, v kolikor so previsoke ali 

prenizke, po obračunskem obdobju poračunati. Cene, ki so v gradivu, so bile oblikovane po 

predračunskih stroških, obračunske pa bodo vidne šele v začetku leta 2017, ko bodo znani 

rezultati za leto 2016. Takrat je podjetje, če so razlike takšne, kot jih navaja metodologija, 

dolžno izdelati nove elaborate. Cene v gradivu so enake, kot so se potrjevale že konec leta 

2013 za leti 2014 in 2015. Njihov predlog je, da nekatere cene komunalnih storitev v letu 

2016 ostanejo enake. Glede oskrbe s pitno vodo je dejal, da se malenkost spremeni le 

omrežnina, za nekatera gospodinjstva bo tako omrežnina celo malce nižja. V nadaljevanju 

pa je predstavil cene za čiščenje komunalne padavinske vode, odvajanje padavinske 

odpadne vode, omrežnine čistilne naprave in kanalščine. Tri postavke na položnici komunale 

se znižujejo, štiri postavke na položnici komunale se tako zvišujejo. 

Natalijo Stošicki, članico občinskega sveta iz stranke SMC je zanimal netto učinek 

podražitev. 

Sandi Grčar, direktor Komunalnega podjetja Zagorje je povedal, da netto učinek v 

njegovem primeru znaša 9,5 EUR, brez DDV-ja na mesec. Opomnil je, da je višina odvisna 

tudi od porabe vode, poleg tega ne bo več okoljske takse. Pomembno je, da odslej ne bo 

treba prazniti greznic, kar ni zanemarljiv strošek.  

Župana je zanimala primerjava z ostalimi slovenskimi občinami. 

Sandi Grčar, direktor Komunalnega podjetja Zagorje je povedal, da so cene v primerjavi 

s sosednjimi občinami nižje. 

Alojz Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je dejal, da bo gladsoval 

ZA, čeprav bo za gospodarstvo to precej večji strošek, tudi do 200%. 

Anica Ule Maček, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je povedala, da bo stežka 

podprla predlog glede na socialni položaj ljudi, investicija pa pomeni boljši standard in župan 



je obljubil, da bo subvencija za smeti. Predlagala je, da če se poprečina zviša, da bi tudi na 

tem področju uvedli subvencije. 

Željko Železnik, član občinskega sveta iz stranke SD je dejal, da bo podprl predlog, na 

njegovem primeru je neto učinek okrog 5 EUR, vendar pa gre tudi za skrb za čistejše okolje 

in to je pomembno. 

Alojzija Kralj, članica občinskega sveta z liste SDS je napovedala podporo, v Kisovcu so 

bili še dodatni stroški, upa pa, da bo obveljal dogovor o subvenciji za smeti. Če je kakšna 

možnost, pa naj se razmisli tudi o subvenciji za kanalizacijo in čistilno. 

 
Ana Režun, članica občinskega sveta ZNG je v imenu skupščine komunale in odbora za 

okolje in prostor podala informacijo, da sta skupščina in odbor soglasno podprla predlog cen.  

Natalija Stošicki, članica občinskega sveta iz stranke SMC je sporočila, da se bo SMC 

glasovanja vzdržala. 

 
Bojan Simončič, član občinskega sveta z liste SDS je spomnil, da bi bile brez evropskih 

sredstev cene še višje, seveda pa je za subvencijo, če bo le mogoče. 

Po končani razpravi so člani občinskega sveta z 20 glasovi ZA sprejeli SKLEPE: 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja 
storitve gospodarske javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode 
v občini  Zagorje ob Savi, ki izhaja iz Elaborata Komunale Zagorje,d.o.o., z datumom 
september 2015.  

2. Cene izvajanja storitve javne gospodarske službe odvajanja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini  Zagorje ob Savi se objavijo v Uradnem listu RS in 
veljajo od 01.01.2016. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

 
SKLEP 
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja 
storitve gospodarske javne službe čiščenja komunalne odpadne vode v občini  
Zagorje ob Savi, ki izhaja iz Elaborata Komunale Zagorje, d.o.o., z datumom 
september 2015 

2. Cene izvajanja storitve javne gospodarske službe čiščenja komunalne odpadne vode 
v občini  Zagorje ob Savi, se objavijo v Uradnem listu RS in veljajo od 01.01.2016. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

SKLEP 
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja 
storitve gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje 
ob Savi, ki izhaja iz  Elaborata Komunale Zagorje, d.o.o., z datumom september 
2015. 

2. Cene izvajanja storitve javne gospodarske službe, ravnanja s komunalnimi odpadki v 
občini  Zagorje ob Savi, se objavijo v Uradnem listu RS in veljajo od 01.01.2016. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

 



ter SKLEP 
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja 
storitve gospodarske javne službe o oblikovanju cen oskrbe s pitno vodo v občini 
Zagorje ob Savi, ki izhaja iz Elaborata Komunale d.o.o. v, z datumom september 
2015. 

2. Cene izvajanja storitve javne gospodarske službe o oblikovanju cen oskrbe s pitno 
vodo  v občini  Zagorje ob Savi, se objavijo v Uradnem listu RS in veljajo od 
01.01.2016. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejema. 
 

K 8. točki 
Predlog letnega programa športa Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 
1. Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2016.  
2. Na osnovi sprejetega letnega programa športa se objavi javni razpis za sofinanciranje 

programov športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2016 in javni razpis za 
sofinanciranje ekipnih državnih tekmovanj. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

K 9. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Predlogi kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani 

 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi imenuje naslednje kandidate za sodnike 
porotnico Okrožnega sodišča v Ljubljani: 
-Nina Kos, Cesta zmage 37, 1410 Zagorje ob Savi, 
-Darja Rakovič, Borovak 37, 1414 Podkum, 
-Marjana Mlinarič – Pikelj, Loke 20, 1411 Izlake,  
-Ana Režun, Razbor pri Čemšeniku 18, 1413 Čemšenik, 
-Vida Lipec, Cesta 9. avgusta 79, 1410 Zagorje ob Savi,  
-Vladimir Poredoš, Dolenja vas 17b, 1410 Zagorje ob Savi,  
-Anita Kodre, Trg Pohorskega bataljona 1a, 1412 Kisovec,  
-Jože Ranzinger, Gladež 24, 1411 Izlake, 
-Saša Hudi, Petelinkarjeva 3, 1412 Kisovec. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

- Imenovanje dveh predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet javnega zavoda 

Regionalna razvojna agencija Zasavje 

 

1. V svet javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje se kot predstavnika 
Občine Zagorje ob Savi imenuje Gašperja Koprivška, Medijske Toplice 29, 1411 
Izlake. 

2. Mandat traja 4 (štiri) leta. 
3. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 

 

ter SKLEP 

 
1. V svet javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje se kot predstavnico 

Občine Zagorje ob Savi imenuje Simono Klukej, Naselje Srečka Kosovela 33, 1410 
Zagorje. 

2. Mandat traja 4 (štiri) leta. 
3. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 
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